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Haapaveden kaupungin katujen rakentamiseen ja perusparantamiseen on 
vuodelle 2025 varattu määrärahaa. Määräraha on suunnattu asemakaava-
alueen katuverkon korjaukseen sekä katuympäristön viihtyisyyden ja 
turvallisuuden parantamiseen. Kohteet käsitellään investointeina ja ne 
hyväksytään vuosittain teknisessä lautakunnassa. 
 
Vuoden 2024 aikana on toteutettu merkittäviä katuhankkeita. Lähteentien 
perusparannuksen työmaa on aloitettu. Mantankujan ja Pikkupellonkujan 
perusparannukset on myös aloitettu. Sepänkujan osittainen perusparannus 
on tehty yhteistyössä Haapaveden Energia ja Vesi Oy:n kanssa. Lisäksi on 
toteutettu useita pienempiä päällystys- ja kunnostustöitä eri puolilla 
kaupunkia. 
 
Vuodelle 2025 esitetään toteutettavaksi seuraavat uudisrakentamis- ja 
perusparannushankkeet: 
 
Uudisrakentaminen: 
- Kokkolahdentie (112 000 €) 
 
Perusparannus: 
- Koskenkorvankuja (66 000 €) 
- Nikunkuja (50 000 €) 
- Kiikkusuontie osittain (198 000 €) 
 
Päällystystyöt: 
- Lähteentie (24 000 €) 
- Mantankuja (12 000 €) 
- Pikkupellonkuja (11 000 €) 
 
Hankkeissa on huomioitu katujen kuntotilanne, liikenneturvallisuus sekä 
kunnallistekniikan saneeraustarpeet. Kiikkusuontien perusparannus on 
suunniteltu toteutettavaksi yhteistyössä Haapaveden Energia ja Vesi Oy:n 
kanssa verkostosaneerausten yhteydessä kustannustehokkuuden 
saavuttamiseksi. 
 
Rakentamisohjelmassa on varauduttu myös mahdollisiin lisätarpeisiin, 
kuten Hakakujan ja Kotipellontien päällystyksiin sekä linja-autoaseman 
muutostöihin. Määrärahojen puitteissa voidaan toteuttaa myös muita 
kiireellisiä korjaustarpeita. 
 
Rakentamisohjelma 2025 on tämän kokousasian oheismateriaalina. 
 

Esittelijä tekninen johtaja Teemu Niemimäki 
 
Päätösehdotus Tekninen lautakunta hyväksyy vuoden 2025 katujen rakentamisohjelman 

esityksen mukaisesti.    
 
Käsittely Asiantuntijana kuultiin maankäyttöpäällikkö Paulos Tekaa. 
 
Päätös Hyväksyttiin. 
 


